
 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 Ασκήσεις 

 

 

1. Συμπληρώστε τις καταλήξεις -τε ή -ται. 

 

 Το ιατρείο βρίσκε..... στην κεντρική λεωφόρο. 

 Μη ρυπαίνε..... τις θάλασσες. 

 Δεν επιτρέπε..... το κυνήγι. 

 Μη φεύγε..... τόσο γρήγορα. 

 Κύριε Γιώργο, πότε γιορτάζε.....; 

 Το έργο παίζε..... την επόμενη εβδομάδα. 

 Παιδιά, να παίζε..... όλοι μαζί αγαπημένοι. 

 Όταν βρίσκε..... κάτι να το φέρνε...... 

 Χρησιμοποιώ την κατάληξη ''-τε'' στην Ενεργητική Φωνή στο β' πρόσωπο 

πληθυντικού του ενεστώτα, δηλαδή στο "εσείς". 

 π.χ.: εσείς κόβετε 

 

 Χρησιμοποιώ την κατάληξη ''-ται'' στην Παθητική Φωνή στο γ' πρόσωπο ενικού του 

ενεστώτα, δηλαδή στο "αυτός, -ή, -ό". 

π.χ.: αυτός αισθάνεται 
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